
Votem contra els

pressupostos

municipals. Expliquem

els motius.

MISLATA NECESSITA

ACTUACIONS URGENTS EN
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Per falta de negociació, perquè s’han
fet d’amagat, sense temps per al
debat i per l’incompliment dels
anteriors acordats, enguany no hem
pogut donar suport a els
pressupostos municipals que el PSOE
ha aprovat amb presses i correns.

L’any passat aplegàrem a un
acord, després de negociar amb el
PSOE una vintena de propostes per
als pressupostos de 2022, dels que
s’han desentés quasi per complet.

Enguany ni tan sols s’han assentat
a negociar, han acordat amb el seu
lacai de Cs i han prioritzat la foto a
treballar i complir compromisos.

Els pressupostos per a 2023 no
tenen en compte les especificitats i
condicions econòmiques que

enguany determinen gran part
qualsevol planificació.

El model Bielsa consisteix a gastar
els diners municipals en propaganda
i saraus i mendicar per totes les
conselleries els diners per a les
inversions importants i necessàries,
això sí, atorgant-se tot el
protagonisme i la foto perceptiva de
cada moment.

Uns pressupostos sense
transparència, sense participació
ciutadana i l’auditació i monitoratge
per part d’experts independents de
les accions municipals.

El PSOE de Bielsa no vol ni
comissions de seguiment, ni control,
ni diàleg. Mana i imposa

Així organitzàvem l’acte per a
reivindicar la reversió pública tant de
les atencions especialitzades com de
l’atenció primària, el 17 de novembre
amb la participació d’Ofèlia Gimeno,
Secretaria autonòmica de Salut
Pública i Sistema Sanitari Públic i
Vicent Villanueva, director de gestió
sanitari de la Conselleria de Sanitat
Universal I Salut Pública.

La preocupació cada vegada
major de la ciutadania de la Vila de
Mislata, junt amb la resta de l’àrea de
Manises que implica la resta de
municipis del departament sanitari,
per la manca de les atencions
sanitàries demandades, ha estat
present en la jornada que ha tingut
lloc al local de Compromís.

S’han recordat les propostes
aprovades al ple del consistori en
juliol del passat any que a instància
nostra i que va servir per a recuperar
la plaça de responsable del
comissionat de la Conselleria Sanitat
Universal i Salut Pública que tenia
vacant des de 2020, durant tota la

pandèmia sense atendre els
problemes originats amb múltiples
queixes. O la creació d’una unitat
dedicada al tractament de la
Fibromiàlgia.

Propostes que el PSOE de Bielsa
obvia.

L’acte ha comptat amb la
participació de representants de
Podem Mislata i de la Plataforma en
Defensa de la Sanitat Pública del
Departament de Salut de Manises,
representants veïnals de Mislata i
sindicals que han mostrat el seu
suport a la reversió.

La secretaria autonòmica s’ha
compromés a estudiar i recollir les
demandes ciutadanes i emplaçar la
ciutadania a seguir reivindicant el
canvi de gestió privada per a
possibilitar-ho en 2024, quan finalitza
la gestió privada, per al que és
imperatiu un tercer botànic amb la
fermesa de les propostes de
Compromís després de les pròximes
eleccions.
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Denunciem la falta de

transparència sobre la seguretat

del recinte de les festes populars

Migrem els serveis financers

municipals a la banca ètica

Comencem per la teulada

L’operatiu de seguretat per a les festes
populars va incomplir l’obligació legal de
registrar un pla d’autoprotecció davant la
Generalitat Valenciana.

Açò i la contínua falta de transparència
del govern municipal davant les reiterades
reclamacions d’informació respecte a
qüestions vinculades a la seguretat, implica
que davant qualsevol accident o entrebanc,
l’ajuntament evidencia la seua negligència.

Compromís hem tingut contestació de la
Generalitat Valenciana indicant que
l’ajuntament de Mislata no va efectuar ni
registrat cap pla d’autoprotecció per a les
festes populars del passat estiu, tràmit de

seguretat obligatori per a qualsevol activitat
a l’aire lliure en un perímetre tancat amb
aforaments iguals o superiors a 10.000
persones.

A preguntes de Compromís no hem
tingut resposta sobre cap pla de
contingència, que intenten protegir al
regidor de Festes, més que assenyalat per
una greu negligència de seguretat anterior i
que va suposar la mort de dos xiquetes per
a les quals Bielsa s’ha negat a constituir una
comissió d’investigació i un acte de
desgreuge a les famílies, com vàrem
sol·licitar.

Bielsa ha negat la proposta de Compromís
per a convertir Mislata en un municipi lliure
de Banca Armada i compromés amb les
finances ètiques, per a concretar accions de
l’administració de la Generalitat Valenciana,
tant al V pla director de la cooperació
valenciana al desenvolupament 2021-24,
com al pla d’acció per a la transformació
del model econòmic valencià 2017-27 .

Per a denunciar la re militarització de les
relacions internacionals i l’impuls de la
cursa armamentística promoguda en gran
part per una indústria militar, ultra finançada
pels estats, què actuant a manera de lobby
ha aconseguit vendre’s com estratègica,
necessària i fins i tot com a garant de la pau.

Esta indústria bèl·lica està acompanyada
de l’anomenada Banca Armada, un conjunt
de bancs i entitats financeres que tot i la
pressió de part de l’opinió pública
continuen mantenint relacions i negocis amb
els fabricants i venedors d’armes.

Són necessaris nous models ètics per a
noves societats, que no recolzen el
finançament de la fabricació de míssils o de
bales que acaben en països com Aràbia
Saudí, Iraq, Turquia o Brasil.

La societat que promou la Pau ho fa
sense armes i sense por, no podem mantenir
l’armament i la seua exportació com un
negoci qualsevol i sense mirar quin és el
seu impacte sobre les persones, encara que
aquestes persones siguen de països
llunyans.

Proposem que els valors ètics apleguen
a la societat en tots els seus aspectes, també
en l’econòmic i en el financer. Existeixen
alternatives suficients com poden ser els
anomenats, bancs amb valors i per
descomptat com a millor opció tenim
l’anomenada banca ètica què, hauria de ser,
finalment el referent de model bancari al
qual hauríem d’aplegar.

Bielsa i el PSOE s’han negat.

Allà on governem estem instal·lant plaques
solars en centres educatius, edificis públics i
cementeris, aprofitant les teulades per a
generar energia que baixe la factura de la
llum del veïnat.

Estem impulsant les comunitats
energètiques locals, perquè la instal·lació
de fotovoltaica en teulades i en els pobles
siga democràtica i amb una participació de
la ciutadania.

Estem proposant mesures perquè la
transició energètica siga respectuosa amb
el medi ambient i prioritze els interessos de
les persones enfront dels de les
multinacionals.

Cal anar més enllà. Per això proposem
un nou model energètic més sostenible,

democràtic i econòmic basat en tres
principis:

És necessari instal·lar plaques solars a les
teulades de les cases, finques i indústries
per al nostre autoconsum. Les nostres
teulades són el millor espai per fer-ho sense
afectar a cap ecosistema. Només posant
plaques en el 40% de les teulades, la
majoria del poble podria generar més llum
de la que consumeix la població actual.

I a Mislata? Per què NO?
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Demanem a Bielsa que es dedique a

cercar solucions en lloc de

confrontar amb València

Presentem Moció per a millorar la

mobilitat ciclista i de vehicles

Bielsa cobra 116.000€, i tu?
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Compromís per Mislata seguirà treballant
per a posar en marxa totes les alternatives
necessàries perquè l’ajuntament de Mislata
deixe l’enfrontament polític interessat i
busque solucions reals perquè l’autobús de
l’EMT torne a la Vila, si és realment el que
cal.

Bielsa no va voler l’autobús de l’EMT per
a Mislata en el 2016 i ara tampoc ha sigut
capaç de buscar mitjançant el diàleg,
solucions per a millorar la mobilitat,
desterrant a Mislata de la nova oferta
integradora de transport metropolità
realitzada per València. Prefereix pagar
200.000 euros per la línia de Metrobús, que
estar immers en un dels majors canvis en el
transport públic en la història de la nostra
àrea metropolitana.

Mislata hauria de participar en la Mesa
de diàleg, que es troba sempre oberta, per
a negociar este i altres temes de mobilitat
sostenible, que ens afecten, encara que no
aparega cap resposta positiva davant la
incòmoda voluntat demostrada de Bielsa i el
seu equip que s’evidencia quan es tracta de
temes que poden tindre una afecció
electoral.

Nosaltres seguirem en la negociació per
a deixar de ser l’illa en la qual ens ha
convertit el PSOE de Mislata, oblidant-se per
complet de l’agenda 2030. Han de deixar la
prepotència, el postureig i la confrontació i
cal prendre acords que redunden en el
benestar de tota la ciutadania.

Novament el PSOE de Bielsa ha rebutjat la
proposta de sistemes sostenibles,
respectuosos amb el medi ambient i
accessibles per a tota la ciutadania que li
hem presentat.

Recentment València ha estat triada
capital verda europea i millor ciutat per a
viure, mentre Mislata segueix sense tindre
cap aposta per la sostenibilitat, més enllà de
l’ús del cotxe i es queda a la cua de ciutats
que aposten per millorar l’accessibilitat i la
mobilitat.

Hem demanat la realització d’un estudi,
per a posar en marxa una xarxa de carrils
bicis de qualitat, que estiguen
interconnectats tant en l’àmbit municipal,

com amb els anells ciclistes existents de
l’àrea metropolitana, amb l’objectiu de
contribuir a la millora de la mobilitat, la
sostenibilitat i la salut en general de la
ciutadania mislatera.

Hem demanat que es realitze a través
d’un procés de participació ciutadana, per a
recollir les necessitats de les persones
usuàries de bicicletes/ VMP i la del veïnat
en general, tenint especial sensibilitat amb
el criteri dels xiquets i xiquetes o les
persones amb mobilitat reduïda del
municipi.

Volem que se supere l’estructura de
ciclocarrer que representa un perill per a
vehicles motors, ciclistes i vianants.

Amb eixa nota, denunciàvem que l’alcalde
de Mislata fa saltar pels aires qualsevol codi
ètic signat per companys i companyes
seues de partit i fins i tot el mateix President
de la Generalitat, al que sembla que no li ha
sentat masa bé.

Mentrestant el PSOE de la Vila entén
normal eixa situació, que reprodueix en
altres càrrecs que tenen altres
representacions en institucions diferents de
la mislatera.

Mentre la majoria de la ciutadania es
troba travessant una situació crítica arran de
les continuades situacions que
s’arrosseguen durant anys, quan la joventut
no pot superar nòmines mileuristes, quan les
persones majors deixen de poder accedir
les seus diners per la manca de caixers, el
màxim representant junta diversos
pagaments i suma 116.000 euros a l’any.

És necessària altra cultura política.


